

Samuel and Anthony

Samuel and Anthony have combined their powerful minds to create Planetzoo. If 2 people continue to create music with each other, then their power as humans grows to magnificent heights and our evil yet colorful cloud of complex human intelligence will rain into the audience's ears and they will connect with us in this magical dimension of a sound world. Darkness and light will connect and the great balance of the universe we call Planetzoo, will revolve around people and their pleasure will be in the hands of our amazing brains. We must keep this up and perhaps meet one day.

Samuel et Anthony ont combiné là des esprits puissants pour créer Planetzoo. Si 2 gens continuent à créer musique avec l'un l'autre, alors là le pouvoir comme êtres humains grandit à heights du magnifiant, et notre mal cependant le nuage coloré d'intelligence humaine complexe pleuvra dans les oreilles de l'audience et ils associeront à nous dans cette dimension magique d'un monde sain. L'obscurité et lumière relieront et la grande balance de l'univers nous appelons Planetzoo, fera tourner des gens autour et là le plaisir sera dans les mains de notre étonnante intelligence. Nous devons maintenir ceci, et peut-être rencontre un jour.